
 
 Muistio 5/2024  

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  
 
Aika:  14.10.2024 klo 15.00 
Paikka: Voimalaitoksentie 50, 29200 Nakkila  
 
Osallistujat:  
 
Markus Ojakoski  kunnanjohtaja Nakkilan kunta, puheenjohtaja  
Janette Santala  suunnittelija Nakkilan kunta, sihteeri 
Harri Höglund  Verstas Juhlat  
Maria Salo   Nakkilan Yrittäjät  
Ilmo Myllymaa  kunnanvaltuuston pj  
Leena Ranki   Nakkila-Luvian Osuuspankki  
Jari Keinonen Prizztech Oy 
 
 
Poissa  
Victor Aalto   Nakkilan Yrittäjät pj 
Jussi Kivioja   Nakkila Works  
Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  
Heli Lukka   kunnanhallituksen pj  
Johanna Syysmäki  hallintojohtaja Nakkilan kunta  
 
 
 
 
1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.23  
 
 
2. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset  
 
Maria Salo 
 

• Nahkiaismarkkinat olivat oikein onnistuneet. Kävijämäärä oli odotettua suurempi ja 
myynti tuplaten parempi viimevuosiin verrattuna. 

• Yrittäjien syyskokous 30.11. Koskilinnassa. 
 
3. Pankin kuulumiset 
 
Leena Ranki 
 

• Korkojen lasku piristää pankin toimia, vaikka asuntokauppa käynnistyy hitaasti ja  
yritysten investoinnit ovat maltillisia. 

• Pankilla on käynnissä rekrytointi, jossa etsitään kahta uutta toimihenkilöä. 
 
 
 
 
 
 
 



4. Kunnan kuulumiset  
 
Markus-Ojakoski  
 

• Maakuntakaavan luonnoksessa Vähäjärven ympäristöstä Ulvilan rajalle on kaavailtu 
teollisuusaluetta.  
 
Maakuntakaava ei ota kantaa alle 200 hehtaarin aurinkovoimaloihin.  
 
Kunta on tuonut maakuntakaavakeskusteluissa esiin teollisuusaleen kaavoittamisesta 
Pöllituvan ja Harjavallan teollisuuspuiston väliin, mutta sitä ei ole otettu 
käsiteltäväksi, koska alue on tällä hetkellä kaavailtu ekolokiseksi käytäväksi. 
 

• 30.9. Kokemäen ja Harjavallan kunnanhallitusten yhteinen kokous, jossa 
keskusteltiin yhteistyöstä, esim. rakennusvalvojan viranhoidossa ja 
työllisyydenhoidossa, joka nyt siirtyy vuoden 2025 alusta kunnille. Samoin puhuttiin 
markkinointiyhteistyöstä ja tulevaisuuden yhteisistä lukioista. 

• Aurinkovoimalahankkeita on käynnissä/käynnistymässä 4kpl Nakkilan kunnan 
alueella. Kaikista pitäisi tulla suunnittelutarveratkaisu tämän vuoden aikana. 
Kolmessa hankkeessa kunta on vuokranantajana. 

• Vetyputkihanke on suunnitteilla ja tulee mahdollisesti kulkemaan nykyisen 
suunnitelman mukaan Nakkilan läpi. 

• Toteumassa 31.8.2024 verotulot ovat kasvusuuntaisia ja työttömyysaste on pysynyt 
samana. 

• Kouluverkkokeskustelu jatketaan, millä ratkaisulla aletaan toteuttamaan. Pakkalasta 
joudutaan joka tapauksessa vaiheittain luopumaan vesivahingon takia. Vaiheittainen 
alasajo on jo aloitettu. 

• Lohirannalle saadun hankerahan edellytyksenä on, että muodostetaan hankkeelle 
erillinen hankeryhmä.  

 
 
5. Muut esille tulevat asiat  
 

• Jari Keinonen kertoi Pritztecin kuulumiset tammi - syyskuun osalta. Nakkilassa on 
perutettu 17 yritystä, näistä Pritztecin neuvonnan kautta 6 kpl ja alkavien yrittäjien 
neuvonnassa on käynyt 23kpl yrityksiä. Yhteensä 35 kpl eri yrityksiä on ollut 
hoitamassa asioita pritztecin kautta.  

 
6. Seuraava kokous  
 

• 18.11.2024 klo15.00, Paikka Nakkilan kunnantalo, hallituksen huone 
 
7. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo16.00 
 
 
 
Janette Santala 
muistion laatija 


